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A gyermekkórház igazgatójának aggályai 

Tájékoztató körúton a Fuziomed 
Megkezdődött a Fuziomed tájékoz-

tatósorozata, aminek célja, hogy infor-
málják a funkcionális privatizációban 
érintett szegedi egészségügyi dolgo-
zókat a város járó- és fekvőbeteg-in-
tézményeinek átalakításával kapcsola-
tos elképzelésekről. Az első találkozó 
tegnap délután volt az újszegedi gyer-
mekkórházban, ahol a Fuziomed kép-
viselői és Bartha László polgármester 
az intézmény, valamint az ifjúsági ren-
delőintézet alkalmazottjait tájékoz-
tatták, illetve válaszoltak a jelenlevők 
kérdéseire. 

A dolgozókat a készülő változtatások eg-
zisztenciájukat érintő konkrétumai érdekel-
ték, így többek között az, hogy a funkcionális 
privatizációt követően megmaradnak-e a je-
lenlegi közalkalmazotti státusból eredő ked-
vezményeik, továbbá az, hogy mi a terve az 
átalakításra készülő cégnek a jelenleg nyug-
díjhoz közel állókkal, valamint az: számít-
hatnak-e, s ha igen, milyen mértékű béreme-
lésre. 

Az újszegedi gyermekkórház és rendelőin-
tézet igazgatója, Tekulics Péter főorvos az in-
tézmény dolgozóinak a nevében szakmai ag-
gályait fogalmazta meg, amikor elmondta: az 
egészségügy jelenlegi működési rendszeré-
nek átalakítása kívánatos, ezért ezt támogatja, 
ám csak abban az esetben helyesli, ha a válto-
zási tervekbe garanciákat, valamint a vissza-
rendeződés lehetőségét is beépítik. A gyer-
mekkórház igazgatója mindenekelőtt a funk-
cionális privatizációra készülő tulajdonosi 
gárda - bankgaranciával megerősített - tőke-
erejére kíváncsi. Nevezetesen arra, hogy va-
lóban rendelkezésre áll-e az a kétmilliárd fo-
rint, amit a Fuziomed a működés átalakításá-

ra ígér. Tekulics Péter arra is kíváncsi, hogy a 
Fuziomednek van-e akkora létszámú szakem-
bergárdája, amennyi képes a több ezer szer-
ződést a megadott határidőre és szakmailag 
hibátlanul megkötni. A gyermekkórház igaz-
gatója nem látja tisztán, hogy a Fuziomed 
Kft., amelynek egyik tulajdonosa az informa-
tikai berendezések forgalmazásával is foglal-
kozó HospNet Kft. - üzleti érdekeinek meg-
felelően - szándékozik-e kicserélni a többi 
között a szegedi önkormányzat egészségügyi 
intézményeiben is a közelmúltban kiépített, 
jól működő számítógépes rendszert. A gyer-
mekkórház vezetője rendkívül fontosnak tart-
ja azt, hogy ha az átalakítás nem jár sikerrel, 
akkor a gyermekkórház és ifjúsági rendelő ki-
léphessen a Fuziomed kötelékéből és vissza-
térhessen a mostani működési „rendhez". 

A válaszok szerint a szegedi önkormány-
zat és a Fuziomed kötelező érvényűnek te-
kinti a bankgaranciák meglétét. A szerződés-
tervezeteken három jogász és az őket segítő 
szakértői csapat dolgozik. A Fuziomed képvi-
selői elmondták: nem áll szándékukban a szá-
mítógéppark cseréje. A „visszarendeződés" 
lehetőségének kérdésére azt válaszolták, 
hogy először hat év múlva tekintik át az áta-
lakítás utáni működést. 

A Fuziomed Kft. igazgatója, Bozó Attila 
kérdésünkre elmondta: az érintett egészség-
ügyi intézmények dolgozóival tartott megbe-
széléseket hamarosan követik a szakmai szer-
vezetek - az ANTSZ, egészségügyi minisz-
térium, az orvosi kamara, a szakszervezet, a 
közalkalmazotti tanács stb. - képviselőivel 
történő egyeztető tárgyalások, ahol ezek a 
szervezetek a Fuziomed szerződésterveze-
teit véleményezik, javaslataikkal egészíthetik 
ki. 

K. K. 

Ünnepi sanzonest 
Munkatársunktól 

A franciák nemzeti ünne-
péről, július 14-ről, a Bastil-
le elfoglalásának évforduló-
járól 13-án, pénteken este 
francia sanzonesttel emlé-
keztek meg a szegedi város-
háza udvarán . Az ünnepi 
rendezvény Szeged Megyei 
Jogú Város Polgármesteri 

Hivata la és az Al l iance 
Francaise közös szervezésé-
ben jött létre. A magyar és 
francia nyelven felhangzó is-
mert slágerek előtt rövid be-
szédben emlékezett meg a 
francia forradalom jeles ese-
ményeiről és a két nemzet 
élénk kulturális kapcsolatá-
ról dr. Németh Jenő. az Alli-

ance Francaise Kulturális 
Egyesület e lnöke, Didier 
Bouvard, az egyesület igaz-
gatója, valamint Kerek Atti-
la, a kulturális, ifjúsági és 
sportiroda vezetője. Közre-
működött: Orosz J. Zoltán 
(tangóharmonika), Ursu Gá-
bor (gitár) és Tompos Kata-
lin (ének). 

Térfigyelő rendszer: kezdik a szerelést 

A kamera mindent lát. 

A szegedi Belváros hat épületére szerelnek kamerákat. A helyszíneket térképünkön foltokkal jelöltük. 

Július végén kezdi a 
belvárosi térfigyelő rend-
szer fölszerelését a Sze-
gedi Ingatlankezelő és Va-
gyongazdálkodó Rt. Az 
első ütemben elhelyezett 
hat kamera a Kárász ut-
cát és a Klauzál teret, va-
lamint a környező utcá-
kat pásztázza. A képeket 
a városi rendőrkapitány-
ság ügyeletese figyeli 
majd. 

A tervezettnél valamivel ké-
sőbb, július végén kezdődik a 
belvárosi térfigyelő rendszer 
kiépítése - tájékoztatta lapun-
kat Kerekes Péter, a Szegedi 
Ingatlankezelő és Vagyongaz-
dálkodó Rt. elnök-vezérigaz-
gatója. A késést a legmegfele-
lőbb jeltovábbító hálózat ki-

választása körüli nehézségek 
okozták. Az IKV Rt. a lehető 
legolcsóbb, ugyanakkor a leg-
jobb képminőséget biztosító 
műszaki megoldást kereste. 

A kamerák optikájával rög-
zített képek a városi rendőr-
kapitányság éjjel-nappali ügye-
letének képernyőjén jelennek 
meg. A rádióhullámos kapcso-
lattartás lehetőségét azért ve-
tették el, mert a Belváros és a 
városi kapitányság Párizsi kö-
rúti épülete között több magas 
ház is akadályozná az adást. 

A szakemberek végül a nap-
jainkban legkorszerűbbnek is 
mert, optikai kábelrendszer le 
fektetése mellett döntöttek. A 
kiváló jeltovábbító tulajdon 
ságokkai rendelkező optik 
vezetékhálózat 6,5 millió fo 
rintba kerül, s a későbbiekbei. 

lehetővé teszi a térfigyelő rend 
szer bővítését i 

„A kamerákat elsősorban a 
helyreállított belvárosi épüle-
tek védelmében szereljük föl. 
így szeretnénk távol tartani a 
falfirkálókat, a padok, szob-
rok, kandeláberek rongálóit. 
A térfigyelő rendszer azonban 
bűnmegelőzési célokat is szol-
gál: a hazai és nemzetközi ta-
pasztalatok s/erint az éjjel-
nappal működe kamerák elri-
asztják a tolvajokat és más bű 
nözőketis" n 
Péter. 
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val), a Kelemen u. 8. (Len-
gyel-ház, a Kis Virág cukrász-
dával), a Kárász u. 6. (Gál-
ház, földszintjén arany-ékszer 
üzlettel), és a Kárász u. 16. (az 
Ungár-Mayer-palota) falaira 
erősítik föl a kamerákat, ame-
lyeket a műemlékvédelmi hi-
vatal által is elfogadott kon-
zolok tartnak. 

A hat kamera „belátja" a 
teljes Kárász utcát és Klauzál 
teret, valamint a Széchenyi tér, 
Dugonics tér. Somogyi utca és 
Kelemen utca egy részét. A 
hálózat bővítését jövőre terve-
zik: az újabb kamerák fölsze-
relésével éjjel-nappal rendőr 
vigyáz majd a Dóm tér, a tel-
jes Széchenyi tér, a Jókai utca, 
z Oskola utca és az Árpád tér 
pületeire es biztonságára. 

Nyilas Péter 

N é v j e g y 
Papp Zoltán 36 éves, 

1986-ban kereskedelmi 
üzemgazdász diplomát szer-
zett, 1998-ban elvégezte a 
JATE pénzügy-informatika 
kiegészítő közgazdász sza-
kát, jelenleg a BME minő-
ségmenedzsment szakos 
hallgatója. Előbb a Tisza 
Füszértnél és a Csongrád 
Megyei Tanácsnál dolgo-
zott, majd 1991 és 1994 kö-
zött a Szegedi Éliker Rt. ve-
zérigazgatója. 1999 szep-
temberétől 2001 júniusáig a 
Szetáv Kft., 2000 őszétől a 
SZINT Kft. ügyvezető igaz-
gatója, az IKV Rt. igazgató-
sági tagja. 2001. július 3-tól 
a Szegedi Környezetgazdál-
kodási Kht. ügyvezető igaz-
gatója. 1990-től a 15-ös 
számú választókerület egyé-
ni képviselője, a közgyűlés 
pénzügyi bizottságának al-
elnöke. 

Ötletpályázat f 'híjbeépítésre 

Lakóház 
a Fehérkereszt helyén 

Öt díjnyertes terv ké-
szült a szegedi Somo-
gyi utca 19. szám alatti 
foghíjtelek beépítésére. 
Az önkormányzat és az 
IKV Rt. által kiírt ötlet-
pá lyázaton az építész 
mesteriskola növendé-
kei vettek részt. A leg-
j o b b p á l y a m ű v e k a 
végleges tervprogram 
megalkotásához adnak 
alapot. 

„Bárki épít majd a sze-
gedi Somogyi utca 19. alat-
ti foghíjtelekre, figyelembe 
kell vennie a közelmúltban 
lezajlott ötletpályázat leg-
jobb terveiben megfoga l -
m a z o t t i r á n y e l v e k e t . A 
tervtanács kizárólag az ut-
caképbe il leszkedő épület 
megépítését engedélyezi" -
tá jékoztat ta lapunkat Nó-
vák István szegedi főépí-
tész, a Somogyi utcai fog-
híjtelek beépítésére kiírt öt-
letpályázat kapcsán. 

(Lapunkban nyomon kö-
vettük a Somogyi utca 19. 
számú telken álló két - de 
házszám szerint egy - épü-
let lebontásának történetét. 
A XIX. század első felében 
emelt épületek egyikében 
működöt t a Fehérkeresz t 
fogadó is.) 

A m e g ü r e s e d e t t t e lek 
beépítésére hirdetett zárt-
körű versenyt közösen írta 
ki a polgármesteri hivatal 
és a Szegedi Ingatlankeze-
lő és V a g y o n g a z d á l k o d ó 
Rt. Az i f j ú t e r v e z ő k n e k 
közcélú hasznosí tásra al-
kalmas területekkel rendel-

kező lakóház terveit kellett 
megrajzolniuk. 

Nóvák István kiemelte, 
hogy a Somogyi utca a vá-
roskép jelentős alkotóele-
me. így a foghíjtelek beépí-
tésének módja, a környező 
házak e l té rő pá rkányma-
gassága és különböző épí-
tészeti stílusa, a leendő új 
épület és száz évnél is idő-
sebb szomszédainak illesz-
kedése számtalan nehézség 
elé állították a tervezőket. 

A Kapitány József, Nagy 
Gábor és Vesmás Péter 
építészekből álló bírálóbi-
zottság értékelte a tíz pá-
lyaművet , amelyek közül 
ötöt 8 0 - 8 0 ezer for in t ta l 
dí jazott is. A ju ta lmazot t 
tervek között további sor-
r ende t nem á l l a p í t o t t a k 
meg. 

A főépítész hangsúlyoz-
ta, hogy ötlet- és nem terv-
pályázatról van szó. Utób-
binak akkor jön el az ideje, 
ha eldől, milyen célra hasz-
nosítják majd a Somogyi u. 
19. alatt épülő új házat. Ha 
az önkormányzat dönt az 
épület funkciójáról , akkor 
kétfordulós tervpályázatot 
í rnak ki. A t e rvezésbe a 
szegedi építészeket is be-
vonják. 

A pá lyáza t akkor sem 
marad el, ha mégsem a vá-
ros lesz az építtető. Ha a te-
lek magántulajdonba kerül, 
a fogh í j t e l ek re szánt ház 
terveit csak a pályázatban 
megfogalmazot t beépítési 
kötelezettségek f igyelem-
bevételével készíthetik el. 

Ny. P. 

Új igazgató a környezetgazdálkodási kht. élén 

„A szemléletváltozás nem kerül pénzbe" 
A szegedi közgyűlés 

Papp Zoltán önkormány-
zati képviselőt, a Szegedi 
Intézménytakarító Kft. és 
a Szetáv Vagyonkezelő 
Kft. igazgatóját nevezte ki 
az átszervezett Szegedi 
Környezetgazdálkodási 
Kht. élére. Papp Zoltán ez-
zel egyidejűleg lemondott 
a Szetáv igazgatói tisztsé-
géről. A képviselővel új 
feladatairól beszélgettünk. 

- Mi indokolta a Szegedi 
Környezetgazdálkodási 
Kht. kettéosztását? 
- A közgyűlés több okból 

döntött a társaság átszervezé-
séről. A városgondnokság be-
olvad a környezetgazdálkodási 
kht.-ba, ezzel megszűnnek a 
két intézmény munkájában ko-
rábban föllelhető párhuzamos-
ságok. A hulladékgazdálkodás 
különválasztásával valósítha-
tók meg az ágazat regionális 
fejlesztési tervei. Az önállósu-
lást a feladat jellege és a leg-
megfelelőbb működési forma 
kialakítása tette szükségessé. 

- Ön a közterület-fenntar-
tási egység igazgatója, a 
hulladékgazdálkodást Sza-
bó Ferenc vezeti. Melyikük 
gyakorolja a munkáltatói 
jogokat? 
- Ezzel a jogkörrel engem 

bízott meg a közgyűlés. Kivé-
telt csak a hulladékgazdálko-
dás igazgatói posztja jelent, 
amelynek betöltéséről a képvi-
selő-testület dönt. A kettős 
ügyvezetéssel irányított kht. új 
formájában szeptembertől kez-
di meg működését. 

- A környezetgazdálkodási 
kht. vezetése mellett a Sze-
gedi Intézménytakarító 

Papp Zoltán jobb munkaszervezéssel javítana a szegedi közterületek állapotán. 
(Fotó: Gyenes Kálmán) 

Kft.-t is igazgatja. Össze-
vonja a két cég adminiszt-
rációját? 
- Ez a terv lekerült a napi-

rendről. 
- Eddigi munkaköreit te-
kintve új területre lépett. 
Szakmai kérdésekben kikre 
támaszkodik? 
- A meglévő szakember-

gárda segítségére számítok. 
Nem viszek magammal, s nem 
küldök el senkit. így volt ez 
annak idején a Élikernél és 
Szetávnál is. 

-Új beosztásában milyen 
átalakításokat tervez? 
- A gondolkodásmódon 

kell változtatni. Szeretném, ha 
minden munkatársam megér-
tené, hogy szolgáltató társaság 
vagyunk, számunkra mindig 
az ügyfél az első! Akkor érhe-
tünk el eredményt, ha kollégá-
ink nem csupán saját szakterü-
letüket, de az egész munkafo-
lyamatot áttekintve dolgoznak. 

- Az „ügyfelek", vagyis a 
város lakói mit látnak 
majd a változásból? 
- Remélem, hogy a koráb-

binál is jobb munka nyomán 
még gondozottabbak lesznek a 
szegedi közterületek. A teljes-
ség igénye nélkül: szeretném, 
ha több, szépen parkosított te-

rület lenne a városban; vagy: a 
fűnyírás rendben megy, de 
megengedhetetlen, hogy a le-
vágott fű péntektől hétfőig a 
helyszínen maradjon, szétfújja 
a szél, kikezdje a nap és az 
eső. 

- A képviselők bizalma 
hoz-e a korábbinál több 
pénzt a közterület-fenntar-
tás konyhájára? 
- Remélem, hogy idővel 

igen, de a sorrend fordított: 
előbb bizonyítunk, aztán ké-
rünk. Az eredményesebb szer-
vezés, a jobb munka, az igé-
nyesség, a szemléletbeli válto-
zás nem kerül pénzbe. 

- A közterület-fenntartás 
kicsit a focihoz hasonlít: 
mindenki ért hozzá, és so-
kan szidják... 
- Panaszmentesen és min-

denki tetszésére nem lehet dol-
gozni. A többség megelégedé-
sére viszont igen. 

- Számos feladata mellett 
újabb munkakört vállalt. 
Nem fél a megülhető lo-
vakról szóló közmondás 
beigazolódásától? 
- Nem, mert magamra néz-

ve is azt tartom: jó szervezés-
sel és munkatársaim segítségé-
vel mindenütt helytállhatok. 

Ny. P. 


